
Jednání osadního výboru Radešov 

( 22. 12. 2010 ) 

Přítomní : Míla Pohlová, Jan Krtička, Mirka Seidlová 

Projednávané body :  

1. Doplnění požadavků pro další volební období. K již zaslané žádosti ( panu Škopovi ) 
bychom chtěli připojit slíbené věci z letošního roku – požadavek sekačky na trávu a 
osázení nového stání popelnic zelení.  

2. Na žádost Idy posíláme zprávu o vyhrnování sněhu v letošní zimě. V podstatě je vše v 
pořádku, drobné detaily dolaďujeme telefonicky a vždy je nám vyhověno. Snad na 
Štědrý den by stálo za to stáhnout ještě jednou večer ten rozbředlý sníh, abychom se 
vyhnuli současným nepříjemným „ retardérům“. 

To je na závěr roku vše, přejeme pěkné svátky a do nového roku hodně sil a optimismu. 

Za osadní výbor zapsala Mirka Seidlová 


